





Sun Flower Insurance Brokers Limited

Room 1105-08, Hing Yip Commercial Centre, 282 Des Voeux Road Central, Hong Kong
Tel: 2521 1881 Fax: 2521 1919 Email: vip@sunflowergroup.com.hk www.sunflowerVIP.com
Thank you for considering Sun Flower to be one of your selected intermediaries.

We are pleased to get in touch should you have any enquiry regarding the captioned insurance.

GOLFERSAFE 高爾夫球保險

GOLFERSAFE is a comprehensive policy that is specially designed to protect you and your family while playing golf all over the world. At Blue Cross, we not only cover you in any recognized golf club, but also extend the coverage in any recognized golf driving range.

Coverage	Maximum Limits (HK\$)
Personal Liability This covers legal liability you may incur to third party for bodily injury and damage to property whilst playing or practising golf at any recognized golf course/driving range.	\$3,000,000
Personal Accident 24 hours worldwide cover for accidental death or bodily injury (loss of one or more limbs or eyes)	\$250,000
Double Indemnity (Accidental Death Only) The amount payable on the accidental death benefit shall be double for loss sustained by the Insured or family member whilst playing or practising golf at any recognized golf course/driving range. (maximum \$100,000 for children aged below 18 and no double indemnity is allowed)	\$500,000
Golfing Equipment This covers accidental loss of or damage to golfing equipment belonging to you whilst in transit or at any recognized golf club/driving range. (maximum \$2,000 per article)	\$25,000
Personal Effects This covers accidental loss of or damage to personal effects due to fire or theft at any recognized golf club/driving range. (maximum \$1,000 per article)	\$5,000
Hole-In-One This covers bar expenses incurred by you as a result of holing out in one shot whilst playing in a competition or friendly game at any recognized golf course. (maximum \$5,000 per event)	\$15,000
Hospital Cash In the event the Insured person suffers bodily injury whilst playing golf and is confined and hospitalized for medical treatment.	\$20,000/year (\$500/day)
Golf Assistance Services 1. Golf course referral & booking assistance 2. Arrangement of emergency medical evacuation	Advisory Service Only

Annual Premium (HK\$)		
Golfer Insurance	Per person \$550.00	Per family \$800.00

Condition

- 1. Excluding professional golfer
- 2. Worldwide cover
- 3. Hong Kong Resident only
- 4. Age limit: Up to 65
- 5. Family shall include the Insured, the spouse and children between the ages 1 to 18 and up to age 23 for full time student.

Note: This leaflet serves as a general guideline. Please refer to the exclusions, terms and conditions of the Policy for details of cover.

高爾夫球保險是專為您及您家庭成員而設。由現在開始,無論您置身於全球任何地方打高爾夫球時,即享多項保障,定能令您安心盡享打球的樂趣。另外,以配合高爾夫球運動的普及化,藍十字不但保障閣下於任何認許之高爾夫球會打球,更擴展保障範團至任何認可之高爾夫球練習球道。

保障範圍	最高賠償額(港幣)
個人責任 保障閣下在任何認可之高爾夫球場內/球道練習或打球時,因 意外引致第三者身體損傷或財物損毀而負上之法律責任。	□ \$3,000,000
人身意外□ 24小時全球意外死亡或身體受傷保障□ (一肢或兩肢殘廢;單目或雙目失明)	\$250,000
雙倍賠償(只限意外死亡) 受保人在任何認可之高爾夫球場內/球道練習或打球時,因意 外導致死亡可獲雙倍人身意外保額賠償。口 (雙倍賠償不適用於18歲以下之小童,而其人身意外最高保障 額為\$100,000)	\$500,000
高爾夫球用品 保障高爾夫球用品在任何認可之高爾夫球會/練習球道或運送途中,因意外引致遺失或損毀。□ (每項用品最高賠償額為\$2,000)	\$25,000
個人財物 保障受保人在高爾夫球會/練習球道因火災、盜竊而引致財物 遺失或損毀。口 (每項用品最高賠償額為\$1,000)	\$5,000
一桿入洞 獎賞受保人在高爾夫球場內成功一桿入洞的佳績,而在酒吧內 慶祝的消費。□ (每次一桿入洞最高限額為\$5,000)	\$15,000
住院現金 在任何認可之高爾夫球場內/球道練習或打球時,如受保人不 幸意外受傷而需要入住醫院治療,可獲住院現金賠償。	每年\$20,000□ (每日\$500)
高爾夫球輔助服務 1.高爾夫球場推介及預訂服務口 2.安排緊急醫療支援服務	只限提供意見

每年保費(港幣)	
個人:\$550	家庭:\$800

重要事項

- 1.工承保專業高爾夫球手
- 2. 全球保障
- 3.口只供香港居民申請
- 4.口股保年齡至65歲



Sun Flower Insurance Brokers Limited

Room 1105-08, Hing Yip Commercial Centre, 282 Des Voeux Road Central, Hong Kong Tel: 2521 1881 Fax: 2521 1919 Email: vip@sunflowergroup.com.hk www.sunflowerVIP.com

Thank you for considering Sun Flower to be one of your selected intermediaries.

We are pleased to get in touch should you have any enquiry regarding the captioned insurance.



藍十字(亞太)保險有限公司(「藍十字」)乃東亞銀行集團成員。於香港經營保險業務逾40年,致力為個人及企業客戶提供多元化的保險產品及服務,包括醫療、旅遊及一般保險。

藍十字屢獲殊榮,奠定其在保險及客戶服務上的卓越成就。獲頒獎項包括「最受歡迎旅遊保險公司大獎」(2005-2012)、「2012 TVB 最受歡迎電視廣告大獎 - 最受歡迎資訊系列」、「第十二屆資本傑出企業成就獎 - 最佳醫療及一般保險」、「資本壹週智選品牌大獎 - 醫療及一般保險」(2009-2011)、「優質生活大獎 - 優質保險服務」(2008、2009 及 2011)、「最佳保險服務大獎」(2008 及 2009)、「資本壹週服務大獎 - 醫療保險」(2008)。藍十字更在2012年獲得金融服務業國際評級機構 A.M. Best Company 評定財政實力及信貸狀況分別為「A-」(Excellent) 及「a-」級別。

Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited ("Blue Cross") is a member of The Bank of East Asia Group. With over 40 years of operational experience in the insurance industry, Blue Cross provides a comprehensive range of products and services including medical, travel and general insurance, which cater to the needs of both individual and corporate customers.

Blue Cross' success in insurance provision and customer service is regularly re-affirmed through professional recognition and commendations. Major awards include The Most Favorite Travel Insurance Company Award (2005-2012), the TVB Most Popular TV Commercial Awards 2012 – Info-service, The 12th Capital Outstanding Enterprise Awards – Medical and General Insurance, the Capital Weekly PRO Choice Awards – Medical & General Insurance (2009-2011), the Quality Life Awards – Quality Insurance Service Award (2008, 2009 & 2011), the Best Editor's Pick (2008 & 2009), the Capital Weekly Service Awards – Medical Insurance (2008). In 2012, Blue Cross is assigned a financial strength rating of "A-" (Excellent) and an issuer credit rating of "a-" by A.M. Best Company, a global full-service credit rating firm specialising in the financial service industry.



客戶服務熱線
Customer Service Hotline
3608 2988

Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited 藍十字(亞太)保險有限公司

29/F, BEA Tower, Millennium City 5, 418 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong 香港九龍觀塘道418號創紀之城5期東亞銀行中心29樓 Fax傳真:3608 2989 Email電郵:cs@bluecross.com.hk

Website網址:www.bluecross.com.hk